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Kolbotn menighetsråd                                                                             

                                                                                                                   

PROTOKOLL NR 7/20 
Kolbotn menighetsråd tirsdag 8.september kl. 19.00 – 22.00 

 

 

Sted: Sofiemyr kirke 

 

Tilstede: Tor S. Haugstad, Torgeir Nevland, May Britt Esse Berge, Ida Synnøve Bårvåg 

Grini, Nils-Otto Kitterød, Kirsten Semb Tørresen, Dag Høyem, Finn Egèn Mobæk, Geir 

Kristoffersen, Kjell Beisland, Hilde Johanne Nordhaug, Harald Martin Toft, Inger Johanne 

Østby (ref.) 

 

Forfall: Line Kvalvaag, Sondre Dragland, John Anders Lindtveit Røse, Lise Tørnby 

 

 

 

Sak 46/20: GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN  

 

Vedtak:           Innkalling og dagsorden godkjennes 

 

Sak 47/20: GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 09.06.20 

 

Vedtak:          Protokoll fra møtet 9.juni 2020 godkjennes 

                                         

Sak 48/20:     MANDAT FOR TROSOPPLÆRINGEN 

 

 Kateket for Kolbotn, Greverud og Oppegård, Elise Frøyen, presenterte 

mandatet. 

                       Arbeidet går nå over fra å implementere de gamle sakene, til å følge opp at 

planene blir gjennomført.  

                       Mange av tiltakene går felles i de tre menighetene. Tiltakene er inngangsport 

for integrering i menighetens øvrige arbeid. 

                       Phil Wiget er ny leder for trosopplæringsrådet.  

                       Revidering av trosopplæringsplanen er utsatt til 2022.  

                       Budsjett ligger under kirkevergen. Hvis menighetsrådet skal inn med 

økonomiske midler, må dette synliggjøres. Trosopplæringen skal så godt det lar 

seg gjøre klare seg med statlige midler. Det har Kolbotn så langt gjort. 

                       Å jobbe pedagogisk med trosopplæring er et hovedfokus. 

 

Vedtak:         Mandatet godkjennes av menighetsrådet 

 

Sak 49/20:     REGNSKAPSRAPPORT 2.KVARTAL 2020 

 

                       Menighetsforvalter kjenner til drift og aktivitet i menighetsarbeidet. 

                       Konstituert kirkeverge, sammen menighetsforvaltere i menighetene, bør derfor 

finne en felles mal for å kunne forklare avvik og korrigerende tiltak, samt gi 

prognoser og en forbedret økonomirapportering. 
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Vedtak:          Kolbotn menighetsråd er ikke tilfreds med økonomirapporteringen som                      

har blitt fremlagt inneværende år. 

Menighetsrådet ber om at det utarbeides en mal for hvordan regnskapet bør               

rapporteres til menighetsrådet, i samarbeid med menighetsforvaltere, og 

økonomiutvalg der dette finnes. 

                       Leder av økonomiutvalget tar direkte kontakt med konstituert 

kirkeverge med tanke på bedre økonomistyring/rapportering. 

 

 

Sak 50/20:      MULTIMEDIA BILDE/LYD/LYS 

                              

                       Stab og ungdomsmiljø må inn med nøkkelpersoner i organiseringen. 

                       Menighetsrådet gir tilslutning til foreslått opplegg for organisering av 

nødvendig mannskap til å betjene utstyret.                  

 

Vedtak:         Menighetsrådet er innstilt på å bevilge kr 200.000,- når nødvendig   

organisering er på plass.  

AU har fullmakt til å utløse investeringen. 

                        

Sak 51/20:      STRATEGIARBEID 

 

Å utforme en strategi er en utfordring. Aktivitetene er vel så viktig som 

målsettingene. Tilstedeværelse er god strategi. 
  

Vedtak:         Stab må sammen med strategiutvalget legge frem et bearbeidet utkast til neste 

menighetsrådsmøte 20.oktober 

 

Sak 52/20:      BYGGUTVIKLING 

                         

 Folk må trives her for å ville jobbe her. 

                       Konstiuert kirkeverge har sørget for at isolering av kirketorg og lydisolering av 

kontor nå blir gjennomført. 

                       To store momenter gjenstår; utbygging av aktivitetsrom og oppgradering 

kontorer. Det må arbeides ytterligere med prioritert rekkefølge av disse.  

                       Byggutvikling ble godt presentert under strategisamlingen, se vedlagt referat. 

 

Vedtak:         Byggeutvalget, i samråd med kirkevergen, bes fremlegge som sak for 

menighetsrådet en presentasjon for fremdrift av videre byggearbeider. 

  

Sak 53/20:      INFORMASJONSSAKER 

   

Vedtak:          Informasjonssaker ble tatt til orientering, med videre behandling i Eventuelt                      

 

Sak 54/20:     EVENTUELT 

 

1) 

Lise Tørnby har bedt om permisjon høst 2020 og 2021. Finn Egèn Mobæk står                      

på listen som vara. Reglene om permisjon må utredes. Lise Tørnby orienteres 

om dette. 
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Vedtak:               Saken settes opp på neste menighetsrådsmøte.  

 

 

2) 

Kapasitet for maks antall deltagere ved gudstjenester ønsket økt fra 125 til 

200. Informasjonen sendes kirkevergen. Vi vurderer å droppe kirkekaffe i 

Koronatiden. Menighetsrådet har ikke innvendinger til at det tilrettelegges 

for inntil 200 deltagere forutsatt at smittevernsreglene overholdes. 

 

Vedtak:               Vi følger gjeldende nasjonale smittevernsregler  

 

 

        3) 

Juleprogram og planer for julens gudstjenester. Menighetsrådet ønsker 

orientering om dette på neste menighetsrådsmøte. 

 

 

 

 

 

 

Neste møte i menighetsrådet 20.oktober kl.19.00                   
 

 

 

 

 

 

 

Tor Haugstad                                                                                                                                           

Leder                                                                                               

                                                                                                   Inger Johanne Østby 

                                                                                                   Referent                                                                      

                                                     

 

 


